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Zápis č. 4/2021 
 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Zákolany 
konaného dne 28.6.  2021 od 16.00 hodin v Hasičské zbrojnici 

 
Zahájení 
Zasedání Zastupitelstva obce Zákolany (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18:30 hodin starostkou obce Lucií Wittlichovou („dále jako „předsedající“).  
 
Kontrola usnášeníschopnosti 
Přítomno   členů obecního zastupitelstva:  
Lucie Wittlichová, Vladimír Dobeš, Jakub Nosek, Jiří Šup, Michal Verner, Michal 
Nosek, Petr Bláha, Jan Kolenčík, Zuzana Kočířová 
Omluveni:  
 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 
Byl schválen zápis č. 3/2021 na návrh ověřovatelů Vladimíra Dobeše a Jiřího Šupa. 
Ověřovateli zápisu č. 4/2021 byli předsedající jmenováni Petr Bláha a Jakub Nosek, 
zapisovatelkou Kateřina Škardová 
 
 
PROGRAM 
 
 

I. Hospodaření s majetkem obce 
1) Závěrečný účet obce Zákolany 
2) Dělení, směna a prodej části pozemku parc. č. 477/1 v k.ú. Kováry 

(ostatní plocha,  komunikace) za části pozemků parc. č.  st. 40 
(zastavěná plocha) a parc. č. 51 (zastavěná plocha) v k. ú. Kováry 

3) Pracovnice sociálních služeb 
4) Zřízení stavební komise obce Zákolany 
5) Příspěvek obce na dopravní obslužnost 
6) Žádost o příspěvek na činnost spolku Dalibor 
7) Návrh na zvýšení příspěvku zapsanému spolku Fotbal Zákolany 
8) Žádost občanského sdružení Muzeum historické dopravní techniky o 

příspěvek na provoz Nostalgické linky 
9) Rozpočtové opatření č. 5 

 
 

     II.  Projekty obce 
1) Změna č. 1 Územního plánu obce Zákolany – veřejné projednání 
2) Oprava místních komunikací – přijetí dotace 
3) Parkování a úprava povrchu „U devítky“ -  komise pro výběr 

dodavatele 
4) Nádrž na Trněném Újezdu 
5) Keramická dílna – informace o průběhu projektu 
6) Hřiště Záplavka – výběr herních prvků 
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7) Cesta k paní Macháčkové 
8) Orientační systém obce 
9) Oprava hřbitovní zdi 

 
 

III.      Různé 
1) Oprava mostu v km 39,019 Zákolany – viadukt u Pianky 
2) Kontrola stavu válečných pomníčků 
3) Kontrola krizového řízení obce 
4) Stížnost paní Floriánové na příval vody z komunikace K Lomu 

 
    IV.  Diskuse 
 
Usnesení: Zastupitelstvo obce souhlasí s navrženým programem. 
Výsledek hlasování:   Pro  9   Proti  0 Zdrželi se 0  
 
 
 

I. Hospodaření s majetkem obce 
1) Závěrečný účet obce Zákolany 

Michal Verner přečetl výsledek kontroly finančního výboru, který byl projednáván už 
na minulém zasedání.  
„Kontrola vybraných položek prokázala dvě pochybení při hospodaření s prostředky 
obce, což bylo předneseno kolegům zastupitelům na pracovním jednání 24.5.2021. 
Předně je to realizace rekonstrukce domku na zahradě OÚ. Tato rekonstrukce vyšla 
celkem na 808 591,40 Kč a byla rozdělena do 8 faktur. Částka 88 799,- Kč bylo 
zaplaceno za výměnu oken (faktury poř. č. 32000164 a 32000223), zbývající částka 
719 792,40 Kč pak za stavební práce panu Jindřichu Květoňovi a spol. VINARSKI 
s.r.o., které jsou spolu propojeni (faktury poř. č. 32000154, 32000160, 32000203, 
32000205, 32000255 a 32000316). Výše nákladů na rekonstrukci navíc nebyla 
konzultována se zastupitelstvem. Realizací došlo k porušení směrnice k zadávání 
veřejných zakázek malého rozsahu obce. Ta stanovuje povinnost vypsat VZ formou 
písemného oznámení, případně oslovením min. 3 subjektů zároveň a vypsání takové 
zakázky musí být schváleno zastupitelstvem. Zastupitelstvo dále jmenuje výběrovou 
komisi, která provede výběr a tento výběr následně schvaluje zastupitelstvo včetně 
smlouvy. Tyto kroky nebyly podniknuty. Navíc musí obec dle zákona o veřejných 
zakázkách všechny smlouvy nad 500 tis. zveřejnit na profilu zadavatele. Rozdělením 
této zakázky byla tato povinnost obejita. 
Dále byla v soupisu faktur faktura na 241 758,- za opravu sýpky na TU (faktura poř. 
č. 32000142). Faktura ale neobsahuje žádný rozpis položek ani předávací protokol, 
který by říkal, jaké práce byly provedeny. Konzultací se zastupitelem Petrem Bláhou, 
který práce v sýpce dozoroval, bylo zjištěno, že uvedené práce nebyly v sýpce 
provedeny. Při diskusi na pracovním jednání 24.5.2021 bylo starostkou uvedeno, že 
se jednalo o práce na hasičárně a na sýpku byly pouze vykázány. Takové 
vykazování je nepřípustné. 
Finanční výbor s ohledem na výše uvedená pochybení doporučuje schválení 
závěrečného účtu za rok 2020 s výhradami.  
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Zastupitelstvo ukládá starostce postupovat při zadávání veřejných zakázek malého 
rozsahu v souladu s se směrnicí o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 
obce. Dále starostce ukládá doložit výkaz prací k faktuře poř. č. 32000142.“ 
Lucie Wittlichová navrhla schválit závěrečný účet obce bez výhrad v souladu se 
zprávou auditora. 
Michal Nosek uvedl, že pochybení sice nastala, ale v porovnání s objemem částek, 
které jsou proinvestovány, je pochybení zanedbatelné. Zdůraznil také, že majetek 
obce nebyl poškozen. 
 
Usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Závěrečný účet obce Zákolany za rok 
2020 včetně zprávy o výsledku hospodaření bez výhrad. 
 
Výsledek hlasování:   Pro  5   Proti 3 (Petr Bláha, Michal Verner, Jiří Šup) 
Zdrželi se 1 (Jakub Nosek) 
 
Michal Verner navrhl doprovodné usnesení v následujícím znění. 
 
Usnesení: Zastupitelstvo ukládá starostce postupovat při zadávání veřejných 
zakázek malého rozsahu v souladu s se směrnicí o zadávání veřejných zakázek 
malého rozsahu obce. Dále starostce ukládá napravit chybné vykázání a doložit 
výkaz prací k faktuře poř. č. 32000142. 
Výsledek hlasování:   Pro  8   Proti 0  Zdrželi se 1 (Lucie Wittlichová) 
 
 

2) Dělení, směna a prodej části pozemku parc. č. 477/1 v k.ú. Kováry 
(ostatní plocha,  komunikace) za části pozemků parc. č.  st. 40 
(zastavěná plocha) a parc. č. 51 (zastavěná plocha) v k. ú. Kováry 

Na základě usnesení ze dne 22. února 2021 došlo k zaměření pozemků parc. č. 40 a 
51  a 477/1 v k. ú. Kováry. Geometrický plán byl schválen Magistrátem města Kladna 
a je tedy možné přistoupit ke vzájemné směně a prodeji. 
 
Po vzájemné dohodě bude odděleno 20 m2 z pozemku parc. č. 477/1 ve prospěch 
paní Macháčkové a pana Břešťáka. Naopak z pozemku parc. č. 24/2, bude odděleno 
20 m2 ve prospěch obce a obecní cesta bude posunuta směrem ke kolejím. 
Vzájemné vyrovnání bude řešeno směnou pozemků. 
 
Dále bude odděleno 18 m2 z pozemku parc. č. 51 ve prospěch obce Zákolany a 
naopak z pozemku parc. č. 477/1 bude ve prospěch manželů Lautnerových odděleno 
107 m2. Rozdíl 89 m2 bude odprodán manželům Lautnerovým za 100,- Kč/1m2.  
 
Usnesení: Zastupitelstvo obce souhlasí s prodejem a směnou částí obecního 
pozemku parc. č.  477/1 v k.ú. Kováry (ostatní plocha,  ostatní komunikace) za 
části pozemků parc. č.  st. 40 (zastavěná plocha) a parc. č. 51 (zastavěná 
plocha) v k. ú. Kováry.  
Výsledek hlasování:   Pro  9   Proti  0 Zdrželi se 0 
 
 
Usnesení: Zastupitelstvo obce souhlasí s prodejem 89 m2 pozemku parc. č. 
477/1 v k. ú. Kováry manželům Lautnerovým za částku 8.900,- Kč. 
Výsledek hlasování:   Pro  9   Proti  0 Zdrželi se 0 
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3) Pracovnice sociálních služeb 
Vzhledem k potřebě zajistit alespoň nejdůležitější činnosti pracovnice sociálních 
služeb, bylo dohodnuto prodiskutovat formu a výši odměny tak, abychom dostáli slibu 
seniorům a zároveň jsme příliš nezatížili obecní rozpočet. 
Navrhovaný úvazek 1/5 by znamenal pro obec náklady 6.690,- Kč a odměna 
pracovnice by činila 3.073,- Kč (počítáno z hrubé mzdy 25.000,- Kč). Tato částka na 
zajištění alespoň základních služeb však nestačí. 
Varianta  ½ úvazku by ale  znamenala velké náklady pro obec, protože bychom platili 
i odvody. 
Ekonomicky nejvýhodnější se jeví zaměstnat pracovnici buďto na dohodu o 
provedení práce za 15.000,- Kč měsíčně, nebo uzavřít smlouvu s někým, kdo má 
živnost (např. poskytování služeb). Konkrétní částka by byla fakturována dle 
skutečně odvedené práce. 
Další problém jsou pohonné hmoty. Stávající pracovnice najezdí 900 kilometrů 
měsíčně a benzín hradí obec. Pokud by si ho měl platit pracovník, musela by být jeho 
odměna adekvátně vyšší. 
Jako vhodnou kandidátku navrhuje L. Wittlichová Vratislavu Křivanovou, která má 
dostatek zkušeností, živnostenský list, a především vůli v této pozici pokračovat. 
 
Proběhla diskuse, jejímž výsledkem byla shoda na pořízení sociálních služeb od 
poskytovatele, který by fakturoval dle skutečně odpracovaných hodin v maximální 
výši 15.000,- Kč měsíčně.  
Petr Bláha požádal o zveřejnění tohoto záměru tak, aby měli možnost se přihlásit i 
jiní zájemci o tuto práci. Záměr bude vyvěšen na úřední desce. 
 
Usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje záměr zajištění sociálních služeb. 
Výsledek hlasování:   Pro  9   Proti  0 Zdrželi se 0 
 
 

4) Zřízení stavební komise obce Zákolany 
Obec Zákolany od roku 2019 vynaložila více jak 25 milionů korun na stavební práce. 
Mezi nejvýznamnější akce patří nová hasičská zbrojnice, prostranství před Obecním 
úřadem, dešťová kanalizace, domek na zahradě OU, ale například i okolí zákolanské 
kapličky, oprava silnice na Blevice, v Kovárech apod. 
Aktuálně nás čekají další významné stavební akce: chodníky II. etapa vč. dešťové 
kanalizace, parkování u domu čp. 9, prostranství před hasičskou zbrojnicí, parkování 
na zahradě Pianky, úprava cesty pro pěší mezi Zákolany a Kováry, sýpka na 
Trněném Újezdu, hřbitovní zeď a márnice na Budči, cesta k Lomu, nádržka na 
Trněném Újezdu, Sběrný dvůr, trafo a výměna vedení na Trněném Újezdu, přeložka 
vedení v Kovárech a řada dalších drobných projektů, jako je oprava studní, zídek 
apod.  
Od roku 2019 nebyla v Zákolanech zřízena stavební komise a veškeré práce, včetně 
vyjádření k soukromých stavebním projektům, opravám viaduktů atd. leží na bedrech 
starostky. L. Wittlichová se proto obrátila s prosbou na kolegy zastupitele, aby ze 
svých řad vybrali vhodného kandidáta – kandidáty, kteří by se stavební agendou 
pomohli. Na odborný dohled a řešení koncepčních projektů navrhuje L. Wittlichová 
uzavřít smlouvu s arch. Martinou Donátovou. 
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Zřízení stavební komise by také vneslo větší přehled do stavebních prací obce, 
zrychlilo by proces schvalování a zahajování stavebních prací. 
 
Přítomní zastupitelé mezi sebou nevybrali vhodného kandidáta, a to z časových 
důvodů, neboť jsou velmi zaneprázdněni. S uzavřením smlouvy s arch. Martinou 
Donátovou souhlasí, předpokladem je předchozí výběrové řízení a vyčíslení nákladů 
na tuto pracovní pozici. 
Proběhla diskuse i mezi přítomnými z řad veřejnosti, L. Wittlichová navrhla za členy 
komise P. Sarnovského a K. Šustovou. Oba se práce pro obec nezříkají, avšak 
nechtějí se stát součástí obecní komise.  
 

5) Příspěvek obce na dopravní obslužnost 
Dlouhodobě avizované ztráty dopravců a krajů mají být částečně hrazeny z rozpočtu 
obcí, resp. těch, které využívají veřejnou dopravu. Obec Zákolany se doposud na 
provozu autobusů ani vlaků nepodílela, ale byla jednou z mála obcí, které na 
dopravní obslužnost nepřispívaly. 
Od roku 2021 by měl být nastaven spravedlivý rozpočet pro všechny zúčastněné, 
obec Zákolany by se měla podílet v celkové výši 197.508,65,- Kč, z toho za BUS 323 
částkou 146.448,- Kč, BUS 456 částkou 35.385,- Kč, a za vlaková spojení S 45 
10.887,- Kč a za S 54 4.787,- Kč. 
 

6) Žádost o příspěvek na činnost spolku Dalibor 
Po více, než roční pauze plánuje spolek Dalibor obnovit promítání dokumentárních 
filmů v cyklu DOKINO. Na pokrytí minimálních nákladů prosí tímto zastupitele obce o 
dotační příspěvek ve výši 10.000,-Kč.  Dotace bude využita především na cestovné 
pro tvůrce filmových dokumentů a autorská práva.  
 
Usnesení: Zastupitelstvo obce souhlasí s příspěvkem na činnost spolku 
Dalibor z.s. ve výši 10.000,- Kč 
Výsledek hlasování:   Pro 9    Proti 0  Zdrželi se 0 
 

7) Návrh na zvýšení příspěvku zapsanému spolku Fotbal Zákolany 
J. Šup požádal o navýšení příspěvku ze strany obce pro zapsaný spolek Fotbal 
Zákolany. Žádost zdůvodnil osobním nasazením trenéra Ivana Nováka a velkým 
počtem malých hráčů. 
Obec přispívá na činnost spolku částkou 55.000,- Kč ročně, přičemž v roce 2020 byla 
dotace využita: 45.000,- Kč na práci trenérů, 11.270,- Kč na míče. Sokol Zákolany 
přenechává hřiště a zázemí spolku Fotbal Zákolany zdarma, za nájem restaurace si 
účtuje 2.000,- Kč měsíčně. Spolek Fotbal Zákolany hradí dále náklady na energie. 
 
Činnost spolku přiblížil kapitán Martin Himl. Aktuálně trénuje v Zákolanech cca 50 dětí 
v pěti týmech, a to s dobrými výsledky, plánuje se i dívčí družstvo a o děti pečují tři 
trenéři. Za jednoho člena se vybírá 3.500,- Kč ročně. 
Skvělý přístup ocenil Ondřej Němec a nabídl sponzorský dar. 
Na dotazy přítomných, co konkrétně by bylo potřeba financovat, navrhl M. Himl dresy 
se znakem zákolanského týmu. Bylo rozhodnuto zakoupit tyto dresy z rozpočtu obce, 
a to za částku 30.000,- Kč.  
 
Usnesení: Zastupitelstvo obce souhlasí s příspěvkem na nákup dresů pro 
spolek Fotbal Zákolany z.s. ve výši 30.000,- Kč. 
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Výsledek hlasování:   Pro 9    Proti  0 Zdrželi se 0 
 

8) Žádost občanského sdružení Muzeum historické dopravní techniky o 
příspěvek na provoz Nostalgické linky 

V loňském roce byl poprvé spuštěn projekt nostalgických jízd, jehož cílem je propojit 
turisticky zajímavá místa (např. hrad Okoř, rotundu Budeč, vojenské muzeum ve 
Smečně, hornické kolonie, památky dotčených měst, turistické trasy apod.) a 
turistické stezky vhodné na rodinný výlet. Přidanou hodnotou je zážitková jízda 
staršími autobusy, které se již na silnicích nevyskytují, jako je například Karosa řady 
700, starší typy Karosy 900, Škoda 706 RTO apod.Členové muzea pořádají i další 
zajímavé akce pro veřejnost a prosí o příspěvek na svou činnost. Sídlo, resp. zázemí 
spolku je v Otvovicích. 

Přítomní z řad veřejnosti vyslovili nedůvěru vůči členům sdružení a nedoporučili 
podporovat spolek, který sdružuje členy se špatnou pověstí. Vzhledem 
k věrohodnosti svědectví obec Muzeum historické dopravní techniky finančně 
nepodpoří. 

Usnesení: Zastupitelstvo obce nesouhlasí s příspěvkem na provoz Nostalgické 
linky. 
Výsledek hlasování:   Pro  9   Proti  0 Zdrželi se 0 
 
 

9) Rozpočtové opatření č. 5 
Rozpočtové opatření navyšuje par. 5512 (hasiči) o 250.000,- Kč z rezerv na nákup 
vozidla. Dále navyšuje příjmy z prodeje pozemků o 12.000,- Kč (prodej a směna 
pozemků Lautnerovi), příjem dotace na tablety 250.000,- a jejich následný výdaj na 
jednotlivých položkách. Příjem dotací z nadace Veolia obec 25.000,- a hasiči 25.000,-
. Z rezerv bude kryt také nákup dresů pro spolek Fotbal Zákolany ve výši 30.000,- Kč. 
Usnesení: Zastupitelstvo obce souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 5. 
Výsledek hlasování:   Pro 8    Proti 0 Zdrželi se 0 (P. Bláha dočasně nepřítomen) 

 
 

 
     II.  Projekty obce 

1) Změna č. 1 Územního plánu obce Zákolany – veřejné projednání 
V souladu se zákonem  č. 183/2006 Sb. Územním plánování a stavebním řádu 
proběhlo před zahájením  veřejného zasedání veřejné projednání návrhu změny č. 1 
Územního plánu Zákolany, a to za přítomnosti Ing. F. Turazové, arch. M. Štádlerové 
a M. Morávkové.  
Byly diskutovány jednotlivé náměty, stížnosti a připomínky. Ing.Turazová podala 
informaci, jak nadále ve věci námitek postupovat. Aby byly připomínky přijaty k 
projednání, je nutné je do 7 dnů písemně doručit na odbor územního plánování 
Magistrátu města Kladna. Nabídla i osobní konzultace. 
 

2) Oprava místních komunikací – přijetí dotace 
Obec Zákolany získala částku  671 929,- Kč z Programu obnovy venkova MMR. 
Částka je určená na opravu komunikace k nádraží a jedné cesty na Trněném Újezdu. 
V průběhu léta bude probíhat výběrové řízení na dodavatele. Opravu komunikace 
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k nádraží je nutné koordinovat s plánovanou opravou nádražní budovy, která bude 
zahájena v srpnu a s projektem cyklostezky, který by měl být obnoven v září. 
 

3) Parkování a úprava povrchu „U devítky“ -  komise pro výběr dodavatele 
Obec vyhlásila výběrové řízení na dodavatele stavby Parkování a chodníky I. Etapa. 
Nabídky je možné doručit do 29. 6. a otevírání obálek proběhne ve středu 30. 6. v 10 
hodin dopoledne. L. Wittlichová navrhuje za členy komise J. Kolenčíka, K. 
Škardovou. Zastupitelé s výběrem komise souhlasí. 
 

4) Nádrž na Trněném Újezdu 
Byla zahájena příprava na rekonstrukci hasičské nádrže na Trněném Újezdu. Jako 
první krok byly provedeny rozbory bahna, abychom měli jistotu, že neobsahují 
jedovaté prvky a není je nutno vyvážet jako nebezpečný odpad. 
V další fázi bychom chtěli připravit projekt, který by se stal podkladem pro žádost o 
dotaci. Původní záměr opravit nádrž svépomocí se ukázal jako nereálný, neboť je 
potřeba kompletní oprava, což je nad rámec možností dobrovolných hasičů. 
 
Zastupitelé se záměrem připravit projektovou dokumentaci a podat žádost o dotaci 
na opravu nádržky vyslovili souhlas. Předpokládá se dotace ve výši 80 – 90%, podle 
aktuální výzvy. Jiří Šup upozornil na nutnost promluvit se sousedy v okolí nádržky. 
 

5) Keramická dílna – informace o průběhu projektu 
Vzhledem k opravě nádražní budovy bude posunuto i plánované otevření keramické 
dílny, neboť i v těchto prostorách budou probíhat stavební práce (výměna oken, 
vstupních dveří, oprava komínu). Aktuálně bylo vyčerpáno cca 90.000,- Kč z dotace 
klubu Děti v akci, z úsporných důvodů probíhá řada oprav formou brigád.  
Přesné náklady na provoz budou upřesněny po zahájení provozu, odhadem se bude 
jednat o: 
Nájem 1050,- Kč / měsíc (Nájemní smlouva se Správou železnic a.s.) 
Elektřina 4000,- Kč / měsíc (kvalifikovaný odhad) 
Žumpa 200,- / měsíc (hrubý odhad 
Celkem 5250,- Kč měsíčně (63.000 ročně) budou provozovatelky kompenzovat 
hodinami pro základní a mateřskou školu, klub Děti v akci, případně obecní aktivity.  
 
Opět proběhla diskuse o provozování a financování keramické dílny. V. Křivanová 
hájila projekt mj. i tím, že nejen fotbalisté mohou nabídnout volnočasovou aktivitu 
desítkám dětí. Vidí nerovnost v přístupu ke sportu a ke keramickému kroužku.  L. 
Wittlichová upozornila, že obec rekonstrukci prostor nefinancuje, neboť peníze na 
opravu jsou z dotace Děti v akci. Vybavení (pec, kruh) zajišťují provozovatelky 
z vlastních zdrojů, z rozpočtu obce budou hrazeny pouze provozní náklady. 
 

6) Hřiště Záplavka – výběr herních prvků 
Během jednání, které proběhlo v hasičské zbrojnici a následně přímo na hřišti v 
pondělí 14. června bylo dohodnuto investovat největší část peněz na velké pískoviště 
a skluzavku se zastřešením. O návrh byla požádána firma Hřiště hrou, jejichž hřiště 
se líbily nejvíce. Dalšími prvky budou tři posilovací stroje a konečně bylo navrženo 
vybudovat dvě suchá WC a nádrž na vodu – podobně jako u Hrobnického domku na 
Budči. 
 

7) Cesta k paní Macháčkové 
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Aktuálně probíhá odbagrování a odvozu materiálu. Následně bude cesta zpevněna 
makadamem a drobným kamínkem.  
 

8) Orientační systém obce 
Na květnovém zasedání byla vyslovena pochvala za přípravu orientačního systému. 
Před samotnou výrobou prosí V. Křivanová o schválení navržených prvků. 
 
Přítomní vyslovili souhlas s pořízením prvků s tím, že výroba samotných cedulí není 
natolik nákladná, aby nemohla být případně jedna – dvě vyměněny. 
M. Černý upozornil na duplicitu tyčí v některých místech – bude zohledněno při 
instalaci. 
 

9) Oprava hřbitovní zdi 
L. Wittlichová informovala o havárii – vyvalení hřbitovní zdi na Budči pravděpodobně 
způsobené stářím a povětrnostními poměry posledních let. Vzhledem ke znění 
nájemní smlouvy bude zeď opravena na náklady obce. 
 

 
III.     Různé 
1) Oprava mostu v km 39,019 Zákolany – viadukt u Pianky 

L. Wittlichová informovala o proběhlých jednáních pracovní skupiny složené 
z Martiny Donátové, Pavla Sarnovského, Kateřiny Šustové, Pavla Chaloupky a 
Vladimíra Černého s cílem dohlédnout na citlivou rekonstrukci viaduktu. Ze strany 
projekční kanceláře Dipont byly doposud přijaty téměř veškeré naše připomínky a 
požadavky, ač se nepodařilo prosadit zachování původní konstrukce. 
Aktuálně se ještě řeší přístup na zastávku kolem domu Chalouků. Po dořešení tohoto 
prvku bude zastupitelům zaslán výsledný projekt se žádostí o schválení. 
 

2) Kontrola stavu válečných pomníčků 
L. Wittlichová informovala o pochvale ze strany Středočeského kraje za příkladnou 
péči o válečné pomníky v Zákolanech. 
 

3) Kontrola krizového řízení obce 
Dne 16. června proběhla kontrola krizového řízení obce. Nebyly shledány 
nedostatky, diskutovalo se o možnosti pořízení digitálního povodňového plánu. 
 

4) Stížnost paní Floriánové na příval vody z komunikace K Lomu 
L. Wittlichová informovala o opakovaném problému tekoucí vody a splaveného štěrku 
z místní komunikace K Lomu na pozemek paní Floriánové. Vzhledem k závažnosti 
problému bude nutné připravit projekt a po dokončení stavebních činností 
v souvislosti s výstavbou rodinných domů požádat o dotaci na kompletní rekonstrukci 
včetně odvedení vody do dešťové kanalizace. 
 
    IV.  Diskuse 
 

 Pan Hejný požádal, zda by mohlo být při rekonstrukci el. vedení přidáno jedno 
světlo veřejného osvětlení k jeho domu. 

 Michal Verner se dotázal, proč nemá obec žádný příjem za těžbu dřeva. K. 
Škardová vysvětlila, že M. Verner vychází pouze z textu pokladní knihy, kde je 
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pouze omezený prostor pro text. Obec samozřejmě má příjmy z těžby dřeva za 
rok 2020 ve výši 19.850,- Kč, které jsou účtovány na položce 2111, par. 3639.  

 P. Bláha vznesl dotaz, proč tetičkám z Baráčnické obce Podbudeč nebyla 
ponechána dotace za rok 2020. Bylo vysvětleno, že dotace musí být podloženy 
účetními doklady, což podléhá kontrole ze strany auditu. V roce 2020 nebyl 
z důvodu pandemie pořádán žádný výlet, ani jiná akce a nebylo tedy možné 
dotaci vyúčtovat. 

 V. Křivanová vznesla dotaz, proč není opravena komunikace z Kovár na Budeč. 
L. Wittlichová opravu navrhovala z dotačního programu MMR v roce 2020, 
většina zastupitelů je však názoru, že rekonstrukce této cesty není potřeba. J. 
Šup vysvětlil, že oprava by stála mnoho milionů a návštěvníci mohou využít 
cestu ze Zákolan. 

 L. Svobodová upozornila na problematickou opravu železniční tratě, kdy příkrý 
příkop ohrožuje přilehlou komunikaci. L. Wittlichová bude informovat správce 
z KSUS. 

 
 
 
 
________________________   ______________________________ 
  PhDr. Lucie Wittlichová     Ověřovatelé zápisu 


